

**UCHWAŁA NR 36/VI/15
RADY MIEJSKIEJ GMINY ŚLESIN
Z DNIA 30 MARCA 2015 ROKU**

w sprawie zatwierdzenia taryfy wody dostarczanej z wodociągu zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Ślesin

Na podstawie art. 24 ust.1 i ust.5 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków / Dz. U. z 2015 r. poz.139 / oraz art. 18 ust.2 pkt.15 , art.7 ust.1 pkt.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym / Dz. U. z 2013 poz.594 ze zm. / Rada Miejska Gminy Ślesin **u c h w a ł a**, co następuje :

§ 1

Zatwierdza się przedstawioną przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ślesinie sp. z o.o. taryfę wody dostarczanej z wodociągu zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie Gminy Ślesin w następujących grupach odbiorców :

- gospodarstwa domowe w kwocie **2,30 zł netto (2,48 zł brutto) za 1m³**
 - pozostali odbiorcy w kwocie **3,00 zł netto (3,24 zł brutto) za 1m³**
- w brzmieniu załącznika do niniejszej uchwały.

§ 2

1.Taryfy ogłosi Zakład Gospodarki Komunalnej w Ślesinie sp. z o.o. w prasie lokalnej w terminie 7 dni od dnia podjęcia uchwały.

2.Taryfa obowiązuje od dnia 1 maja 2015 r. do 30 kwietnia 2016 r.

§ 3

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Ślesin .

§ 4

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia .

USTALONE TARYFY ZA DOSTARCZONĄ WODĘ

Za dostarczoną wodę dla odbiorców usług obowiązuje taryfa dwuczłonowa wyrażona w złotych za 1 m³ dostarczonej wody oraz stawka opłaty stałej w okresie rozliczeniowym zł/ odbiorca/ m-c.

Wysokość cen i stawek za dostarczoną wodę dla odbiorców Miasta i Gminy Ślesin

Lp.	Taryfowa grupa odbiorców	Wyszczególnienie	Cena w zł./m ³ Netto	VAT	Cena w zł./m ³ Brutto
1.	Grupa 1 – gospodarstwa domowe	Cena za 1 m ³ dostarczonej wody	2,30	0,18	2,48
		Opłata stała zł./odb./m-c	2,10	0,17	2,27
2.	Grupa 2 – pozostali odbiorcy	Cena za 1 m ³ dostarczonej wody	3,00	0,24	3,24
		Opłata stała zł./odb./m-c	2,10	0,17	2,27

Do cen i stawek opłat netto dolicza się podatek od towarów i usług zgodnie z § 2 pkt. 9 – 11 rozporządzenia.

Stawka podatku VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami wynosi 8%.